
ACTA DE REUNIÓ

Consell de Departament d'Enginyeria de Sistemes Industrials i
Disseny
Núm. de la sessió: 146
Data i hora: 30/10/2020 09:30
Lloc: Telemàtica
Descripció: El consell es farà utilitzant el GOC i Google Meet. L'enllaç s'enviarà

abans de la reunió.
Reunió telemàtica Si

Assistents
Roberto Sanchis Llopis - President
Francisco Felip Miralles - Secretari/a
Abellán Nebot, José Vicente - Membre
Alfonso Gil, Jose Carlos - Membre
Arce Martínez, José Miguel - Membre
Ariño Latorre, Carlos Vicente - Membre
Balaguer Herrero, Pedro - Membre
Belenguer Balaguer, Enrique Francisco - Membre
Beltrán San Segundo, Héctor - Membre
Cabedo Mas, Luis - Membre
Cabeza Gonzalez, Manuel - Membre
Cervera González, Iván - Membre
Díaz García, Diego José - Membre
Fabra Galofre, María Lidon - Membre
García Cañadas, Jorge - Membre
García García, Carlos - Membre
Gras Llopis, Matias Alberto - Membre
Gual Ortí, Jaume - Membre
Gámez Pérez, José - Membre
Habib Ameen, Kudama - Membre
Heredia Álvaro, José Antonio - Membre
Izquierdo Escrig, Raúl - Membre
Llobet Pitarch, Pablo Vicente - Membre
Máñez Pitarch, María Jesús - Membre
Oliver Valls, Raquel - Membre
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Ortega Herreros, José - Membre
Peñarrocha Alós, Ignacio - Membre
Piquer Mouriño, Javier - Membre
Romero Gavilán, Francisco Javier - Membre
Romero Pérez, Julio Ariel - Membre
Romero Subiron, Fernando - Membre
Rosado Castellano, Pedro - Membre
Serrano Mira, Julio - Membre
Suay Antón, Julio José - Membre
Valor Pérez, Jaume - Membre
Vidal Albalate, Ricardo - Membre

Ordre del dia

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

2. Assumptes d'informe:

1. Informe del director.

2. Informe dels representants del Departament en les diferents comissions.

3. Assumptes per aprovar:

1. Aprovació, si escau, sol·licituds de promoció de PDI corresponents a la 2ª
convocatòria de 2020.

2. Aprovació, si escau, de la distribució del pressupost del Departament per a
2021.

4. Assumptes de tràmit.

5. Torn obert de paraules.

Desenvolupament de la sessió

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

S'aprova per assentiment l'acta de la sessió nº145.

2. Assumptes d'informe:
1. Informe del director.

El Director informa sobre diversos temes relacionats amb la Covid. S’han
habilitat tres conters de correu relacionats: aulaespill@gmail.com (on el
professorat pot demanar al personal de suport que obri aules i prepari
sessions de Google Meet per a que els estudiants puguin connectar-se),
vigilasalut@uji.es (on el PDI i el PAS comuniquen la seua situació per fer
seguiment dels casos), i coronavirus@uji.es (on l’alumnat ha de posar-se en
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contacte exposant la seua situació: positiu, contacte estret, símptomes o
contacte sospitós). Comenta també que en el cas de que algun alumne o
alumna doni positiu en Covid o estigi confinat i no pugi anar a fer alguna
activitat d’avaluació que conti per a la nota final, el professorat ha de
facilitar-li poder accedir d’alguna forma a eixa part d’avaluació.

S’informa de que el Departament va a comprar un nou ordinador per al
seminari, donat que el que hi havia anava molt lent, i més després d’instal•lar
les últimes actualitzacions.

2. Informe dels representants del Departament en les diferents comissions.

Raúl Izquierdo aprofita per comentar els motius que li han dut a deixar-se la
vicedirecció del Grau. Bàsicament, l’esgotament personal al cap de molts
anys i la recent situació de la pandèmia, on ha estat necessari fer un
sobreesforç de coordinació, l’han ajudat a prendre la decisió.

Carlos García intervé per posar en valor la tasca de Raúl tot aquest temps, i
per comentar que gràcies a haver estat coordinador de curs i haver treballat
amb Raúl molts anys ha pogut entendre millor com funciona el Grau. Per
aquest motiu, comenta que desitja postular-se com a candidat per al càrrec,
argumentant que podria fer una bona tasca defensant els interessos de la
Titulació.

3. Assumptes per aprovar:
1. Aprovació, si escau, sol·licituds de promoció de PDI corresponents a la 2ª

convocatòria de 2020.

Es proposa per a la seva aprovació la sol•licitud de promoció a la figura de
PCD presentada per Ricardo Vidal, qui recentment va passar a la figura a
PCD interí. El Director comenta que no havia pogut fer formalment la
sol•licitud de promoció perquè encara no s’havia obert el termini, i com que el
que farà es passar a la llista prioritzada, ara no cal aprovar perfil ni comissió.

Aprovar per assentiment la sol•licitud de promoció a la figura de PCD
presentada per Ricardo Vidal.

2. Aprovació, si escau, de la distribució del pressupost del Departament per a
2021.

Es proposa, per a la seva aprovació, la distribució del pressupost del
Departament per a l'any 2021. El Director comenta que els criteris per a
calcular el repartiment han segut els mateixos que els de l’any passat. Al
igual que l’any passat, proposa repartir entre les 6 àrees a parts iguals la
quantitat reservada al abans anomenat “Pla Estratègic”, repartint 1000€ a
cada àrea i reservant el romanent com a fons comú del Departament.

Aprovar per assentiment la distribució del pressupost del Departament per a
l'any 2021.
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4. Assumptes de tràmit.

No hi ha.

5. Torn obert de paraules.

Jaume Gual pregunta cóm han d’actuar els professors que tinguin fills amb Covid
o que hagin estat confinats amb ells. El Director comenta que si un professor
està confinat però pot donar bé la classe ha de fer-ho online, sempre que sigui
possible, i si no pot perquè la malaltia li ho impedeix, la situació s’ha de tractar
amb el mateix protocol que hi ha per a les baixes.

Jaume també pregunta si la UJI ofereix un servei on es pugui consultar
públicament el nombre actualitzat de contagis que hi ha a la universitat. El
Director comenta que creu que no existeix aquest servei com a tal, però que a
cada centre hi ha una persona responsable que te aquestes dades, i que en el
nostre cas es Ana Piquer. Comenta que han hagut 7 casos positius a la ESTCE i
alguns confinats per precaució. Jaume suggereix la possibilitat de demanar que
la informació sobre els contagis es fera pública, per tal de donar més
transparència i que la comunitat universitària estigués assabentada, i el Director
comenta que es pot intentar demanar.

Finalment, Carlos García comenta que l’Adobe Photoshop ja està instal•lat i
funciona correctament per a la docència, tot i que hi ha hagut algunes incidències
lleus.
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